



# Protokoll Styretmöte Lp3 Lv2

## Närvarande

Ordförande:	Simon Nilsson
Vice ordförande:	John Hellgren
Kassör:	Simon Myrbäck
Informationsansvarig:	David Barker
Utbildningsansvarig:	Angelica Forss
Arbetsmarknadsansvarig:	Siri Hargelius

## 1. Formalia

- i. Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet öppnat kl. 12:15.
- ii. Styrelsen godkänner dagordningen.
- iii. Föregående mötesprotokoll (Lp3 Lv1) godkändes.
- iv. Dagens hipstergrej: Hipsterkursen på Medborgarskolan i Stockholm.

## 2. Dagsformsrunda

Simon Nilsson mår bra.  
Simon Myrbäck mår bra.  
Siri mår jättebra, hon klarade sin omtenta!  
John hade sovmorgon, så han mår också bra. Alla Kf:are avundsjuka  
Angelica mår bra.  
David mår bra, men är ledsen över att han inte har den bra stolen.

## 3. Meddelanden

Siri meddelar att folk har klagat på att förrådet är äckligt och att det är ofräscht att man serveras mat som stått där inne. Inget nytt egentligen, men borde tas upp med alla kommitéer på K och KfKb

## 4. Beslutstagning/Uppföljning

KfIK har en äskning på 279kr för en månads Viaplay för att visa Superbowl och OS. Styrelsen diskuterar huruvida det inte blir både billigare och bättre att köpa matchen från NFL.com. Förmodligen finns det andra som har Viaplay att låna ut till OS. Styrelsen diskuterar även att amerikansk sport är konstigt upplagd.



Styrelsen beslutar  
att avslå KfIKs äskning.

## 5. Sektionsmöte

Trots att Styrelsen träffade hela K-Styret bara dagen innan mötet diskuterade de inte datum för sektionsmötet med dessa. Det var dumt.

## 6. Val av representation

## 7. Mötesplanering

Styrelsen föreslår måndagen 10 februari som tid för möte med K-Styret för att diskutera gemensamma frågor som utrymmen, skåp etc.

Styrelsen bestämmer sig för att ses söndagen 2 februari för att planera sitt arbete mer i detalj.

Simon Myrbäck  
31/1 Kassörsmöte

John  
3/2 SU

Angelica  
3/2 Möte med SnKfKb och vUO.

## 8. Mötesrapporter

Simon Nilsson har varit på KU. Där diskuterades hur mottagningen kommer se ut. PA är skeptiska till att det är så många aktiviteter under mottagningen. Kårledningen ska jobba på att ta fram mål för vad PA ska göra för studenter, då det i nuläget inte finns. Till hösten kommer Chalmers ta in färre studenter. Ett forum för valberedningar ska inrättas där det diskuteras invalsprocesser.

Angelica har varit på UU. Där diskuterades det om vad olika studienämnder gör under våren. Många har pedagogiska pris, bokbyardagar och intresseväckande föreläsningar. Z har ett google-doc där folk kan skriva vilka böcker de säljer. Många sektioner har utbildningar för kursutvärderare. Utbildningsveckorna ska



omformas till Studentrösten och bli mer synligt. Alla sektioner får till stor del själva bestämma hur det ska utformas.

David har varit på en gemensam InfU/IntU-workshop. Där diskuterades vad sektionerna gör för att kommunicera med internationella studenter och vad som kan göras för att förbättra detta arbete. KfKb skulle kunna bli mycket bättre på detta. Det gäller att jobba i små steg, som att börja med att marknadsföra vissa arrangemang på engelska. Det sades även att det borde bli mer samarbete mellan sektionerna och CIRC.

## 9. Genomgång av att-göra-listan

Bokningslistan till Styretrummet är fixad. Alla skjortor är inköpta, men inte tryckta.

Ta kontakt med K-Styret angående datum för sektionens mötet.

Bilderna till anslagstavlan behöver tas, kan dock inte göras innan skjortorna är fixade.

Sätt upp en lapp på anslagstavlan så att folk inte affischerar där vi hänger upp protokoll.

Sektionsmötet sätts upp som stående punkt.

## 10. Kommande händelser

Angelica har ett dilemma angående kick-offen för SN och SAMO. Sista anmälan är mötesdagen och ingen verkar vilja gå. K hade det som obligatorium, men det känns dumt att slösa Kårens pengar på något folk inte vill. SN-Utbildningen som är tre dagar senare borde dock hela SnKfKb gå på.

## 11. Post

Ingen post eftersom David var dum och inte hämtade posten trots att han tidigare var vid facket i Kårhuset.

## 12. Övriga frågor

## 13. Mötets avslutande

Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet avslutat kl. 13:17.